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DŮLEŽITÉ KONTAKTY 

Obecní úřad Modletice  
Modletice 6, 
IČ: 00640158 

DIČ: CZ00640158 
Číslo účtu:13322201/0100 

Telefon: 323 637 107, 323 637 187 
ID datové schránky: bdmbgms  

E-mail: obec@modletice.cz 
www.modletice.cz  

 

Úřední hodiny úřadu 
ověřování a CzechPOINT 

pondělí a středa 
8:00 - 12:00 

podatelna, evidence obyvatel,  
poplatky 

pondělí a středa 
08:00 - 12:00 
14:00 - 17:00 

Telefon: 323 637 107 
 

Úřední hodiny starosty obce 
pondělí a středa 

14:00 - 17:00 
Telefon: 725 021 855 

  

Obecní policie 
V Modleticích působí  
Obecní policie Vestec 

Adresa: Vestecká 3, 252 42 Vestec  
www: www.opvestec.cz 

E-mail: info@opvestec.cz 
 

telefon: 739 156 156 
  

Okrskář 
str. Radek Bus  

735 172 189, radek.bus@opvestec.cz 

Havárie vody a kanalizace 

Petr Vácha: 608 024 821 

Hlášení ostatních závad 
Závady a poruchy v obci můžete hlásit 

telefonicky na  
tel. číslo: 323 637 187 

e-mailem: obec@modletice.cz  
 

Popis poruchy 
Prosíme o co nejkonkrétnější popis poruchy 

(v případě e-mailové komunikace můžete 
přidat i fotografii aktuálního stavu) 

V případě hlášení nefunkční lampy prosíme 
o identifikaci pomocí čísla štítku, kterým je 

každá lampa v obci označena. 
Moc děkujeme za spolupráci. 

 

Dostávejte novinky z obce do Vašeho 

chytrého mobilu pomocí aplikace  

V obraze: 
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ZE ZÁPISU ZASTUPITELSTVA 

Výběr ze zápisu zastupitelstva 

ze dne 1. června 2022 

 
Zastupitelé projednali a přijali návrh aktuali-

zované Obecně závazné vyhlášky obce o noč-

ním klidu. Aktualizovaná vyhláška jednak 

konkretizuje dobu nočního klidu a stanovuje 

výjimečné případy, při nichž je doba nočního 

klidu vymezena dobou kratší, než stanoví 

zákon. 

Zastupitelé projednávali a přijali návrh na 

poskytnutí mimořádné odměny ve výši dvoj-

násobku měsíční odměny pro starostu obce. 

Před zahájením projednávání tohoto bodu 

starosta oznámil střet zájmů. Uvedený návrh 

byl zdůvodněn: 

- mimořádně úspěšným zajištěním dotací pro 

realizaci rozvojových projektů obce 

- osobní angažovaností při zajištění víceprací 

souvisejících s agendou obecního úřadu 

Zastupitelstvo obce schvaluje návrh počtu 

členů zastupitelstva pro volební období 2022 

až 2026. V uvedeném volebním období bude 

mít zastupitelstvo obce Modletice 7 zastupi-

telů. 

Zastupitelstvo obce Modletice souhlasí 

s napojením budoucího OC Dobřejovice s.r.o. 

na vodovod a kanalizaci obce Modletice  

a současně požaduje realizaci opatření, podle 

kterého od okamžiku zahájení provozu OC 

Dobřejovice bude tranzitním vozidlům 

s nosností nad 12 tun zakázán vjezd po silnici 

00311 do obce Modletice. 

Zastupitelstvo obce Modletice schvaluje sou-

hlasné stanovisko k upravené PD na stavbu 

„CAT Zeppelin Modletice – školící centrum“. 

Zastupitelstvo obce Modletice schvaluje do-

datek č. 2 ke smlouvě o dílo s firmou PKbau 

s.r.o. na dílo „ZŠ Modletice - Stavební úpravy 

a přístavba stávajících kancelářských a skla-

dových prostor v objektu Modletice 19  

za účelem změny užívání pro Základní školu 

Modletice č. p. 19“.                                        -mš- 

Výběr ze zápisu zastupitelstva 

ze dne 29. června 2022 

 

Projednání studie revitalizace vodního toku 

a zeleně lokality V rybníčkách. 

Předmětem projednání byla studie revitaliza-

ce vodního toku a zeleně lokality 

V rybníčkách v úseku od křížení Dobřejovic-

kého potoka s cestou k tenisovému areálu až 

po odbočku k památníku stého výročí vzniku 

Československé republiky z cesty 

k Doubravici a nabídka na revitalizaci výše 

uvedené části Dobřejovického potoka. Studii 

představili její zpracovatelé Ing. Lenka Vy-

hnálková a Ing. Petr Formánek. Z diskuze, 

která následovala po prezentaci studie bylo 

dohodnuto, že bude dopracovaná podrobná 

dokumentace pro revitalizaci zeleně. 

Projednání nabídky na revitalizaci části toku 

Dobřejovického potoka. 

(pokračování na straně 4) 
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ZE ZÁPISU ZASTUPITELSTVA 

Výběr ze zápisu… (pokr. ze str. 3) 

 

Byla předložena nabídka na zpracování po-

drobné dokumentace na revitalizaci Dobřejo-

vického potoka. bude zahájeno jednání 

s vlastníky projektem dotčených pozemků  

a že o nabídce na revitalizaci vodního toku 

bude rozhodnuto až podle výsledku tohoto 

jednání s vlastníky. 

Projednání návrhu smlouvy o zřízení dobro-

volného svazku obcí Herink, Modletice  

a Popovičky. 

Předsedající informoval zastupitele o tom, že 

návrh uvedené smlouvy byl projednán všemi 

obcemi vznikajícího svazku a že text návrhu 

této smlouvy odsouhlasený zastupitelstvem 

obce Modletice již dne 4.5.2022 se nezměnil. 

Zastupitelstvo obce schvaluje úpravy textu 

stanov dobrovolného svazku obcí Herink, 

Modletice a Popovičky, které byly navrženy 

na jednání se zástupci obcí Herink a Popovič-

ky. 

Zastupitelstvo obce Modletice souhlasí se 

vstupem obce do dobrovolného svazku obcí 

Herink, Modletice a Popovičky.                    -fn- 

Výběr ze zápisu zastupitelstva 

ze dne 3. srpna 2022 
 

Zastupitelé projednávali návrh dodatku 

smlouvy o dílo na rekonstrukci objektu čp. 21 

Modletice. Dodatek upravuje změnu ceny 

díla na celkovou cenu 7 020 268,- Kč bez 

DPH. Důvodem k navýšení ceny byl špatný 

stav některých nosných konstrukcí, které 

bylo nutné opravit. Dalším důvodem byly 

požadované vícepráce, jejichž účelem byla 

lepší využitelnost budovy. Zastupitelé 

s uzavřením dodatku souhlasí.  

Před projednáváním tohoto bodu Ing. Jiří 

Aron oznámil, že je ve střetu zájmů s projed-

návanou záležitostí. 

Byla předložena smlouva o nájmu prostor 

mezi Obcí Modletice a firmou Hana Aronová 

(IČO: 69488665) na pronájem nebytových 

prostor v budově čp. 6 v Modleticích k provo-

zování kadeřnictví. Nájemce byl vybrán na 

základě zveřejněného záměru obce. Zastupi-

telé předloženou smlouvu projednali a s je-

jím znění souhlasí. 

Zastupitelstvo obce Modletice schvaluje pří-

pravu a podání žádosti o dotaci na projekt 

snížení energetické náročnosti budovy čp. 21 

v Modleticích. 

Zastupitelstvo obce Modletice schvaluje 

zpracování a podání žádosti o dotaci na reali-

zaci FVE na objektu ČOV Modletice.  

Zastupitelstvo obce Modletice schvaluje pří-

pravu podkladů pro rozhodnutí o podání 

žádosti o dotaci na rekonstrukci veřejného 

osvětlení v obci Modletice.                           -ja- 
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SPECIÁL K NOVÉ ŠKOLE 

Obec Modletice má svoji 

 základní školu 
 

Téměř přesně před dvěma roky byla ukonče-

na rozsáhlá rekonstrukce a modernizace naší 

mateřské školy. Místo jedné třídy jsou dvě 

s celkovou kapacitou 48 dětí, výrazně se 

zkvalitnily vnitřní vybavení, gastroprovoz, 

sociální zařízení i venkovní prostory. Realiza-

ce tohoto projektu však byla pouze první 

krok ve zvládání složité situace v oblasti pří-

stupu ke vzdělávání v naší obci. Už v té době 

bylo zřejmé, že brzy nastane problém  

i s umístěním modletických dětí do základní 

školy. Tento předpoklad potvrdila i studie 

demografie obyvatelstva, kterou si naše obec 

spolu se sousedními obcemi nechala zpraco-

vat. Vykřičníkem pro nás pak bylo vypovězení 

průhonického školského obvodu. Už v té do-

bě zastupitelstvo obce hledalo řešení, jak 

vznikající situaci s co nejvyšší efektivitou vy-

řešit. Nabízelo se několik variant, ze kterých 

jako nejefektivnější vyšla varianta zrekon-

struovat i druhou část obecní budovy č.p. 19, 

kterou předtím opustila firma SOPO. Bylo 

rozhodnuto! Ze zpracované projektové doku-

mentace vzešlo řešení: Využít tyto prostory 

pro rekonstrukci na plnohodnotný 1. stupeň 

základní školy s tím, že ve školním roce 

2022/23 bude probíhat výuka pouze v 1. roč-

níku, a každý další školní rok bude provoz ZŠ 

postupně rozšiřován o další ročníky. Z toho 

vyplývá, že v průběhu následujících           >>> 
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(pokračování ze strany 6) 5 let musí obec 

zabezpečit pro modletické děti vzdělání i na 

2. stupni základní školy. I pro splnění této 

povinnosti již existuje řešení, kterému se 

bude věnovat článek v některém dalším čísle 

modletického Věstníku. 

V posledních měsících proběhla i řada, se 

vznikem základní školy nezbytně souvisejí-

cích, aktů spíše administrativního charakteru, 

jako např. změna zápisu ve školském rejstří-

ku na novou příspěvkovou organizaci 

s názvem „Základní škola a mateřská škola 

Modletice“, uskutečnilo se povinné výběrové 

řízení na ředitele/-ku školy, ve spolupráci 

s vítězkou tohoto výběrového řízení, „novou“ 

paní ředitelkou, byl zajištěn nezbytný další 

pedagogický i nepedagogický personál atd. 

Velkou výhodou spojení MŠ se ZŠ se ukazuje 

nakonec i využití tzv. synergického efektu, 

který spočívá v možnosti sdílet pro základní  

i mateřskou školu např. kapacitu již existující-

ho gastroprovozu a nebo nepedagogického 

personálu. 

V dubnu úspěšně proběhl zápis do 1. ročníku 

ZŠ. Potěšil nás zájem jak rodičů modletických 

dětí, tak i rodičů dětí z okolních obcí. 

S ohledem na velký zájem o přijetí a součas-

ně i omezení maximálního počtu prvňáčků na 

26, se muselo přistoupit i k výběru na základě 

stanovených kritérií a muselo být použito  

i losování. 

V té samé době na stavbě vrcholily stavební 

práce a finišovalo se i z hlediska jednotlivých 

řemesel. Je možné konstatovat, že všichni, 

kteří se na dohledu na kvalitu a plnění termí-

nů na stavbě podíleli, v čele s panem staros-

tou a technickým dozorem,    nastavili pro 

zhotovitele, kterým je firma PKbau s.r.o.,  

a její subdodavatele, pověstnou laťku velmi 

vysoko. S ohledem na naše nároky na kvalitu 

prací a také vzhledem k současné mimořád-

ně složité situaci v dodavatelsko-

odběratelských vztazích a zároveň  

i k nestabilní úrovni cenové hladiny staveb-

ních materiálů a prací, došlo mimo jiné  

i k posunutí termínu pro dokončení stavby  

o dva měsíce, to je do 30. června. 

S odstupem času je v současné době možné 

konstatovat jednak, že stavba základní školy 

byla úspěšně ukončena, že v závěrečném 

finiši je vybavování učeben a kancelářských 

místností, že funkční je rozsáhlý počítačový 

řídící systém školy, a že ve čtvrtek 1. září 

2022 mohl v naší nové modletické základní 

škole v 8:30 hodin ráno všem prvňáčkům 

zazvonit školní zvonek, a jednak, že se může-

me se stejným důra-

zem na kvalitu díla 

zaměřit na pokraču-

jící práce na adrese 

č.p. 21, kde probí-

hají práce na stavbě 

v obci dosud chybě-

jícího  

a zároveň i nezbyt-

ného zdravotnické-

ho zařízení.          -fn- 

SPECIÁL K NOVÉ ŠKOLE 
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Rozhovor s ředitelkou nové  
školy Vladimírou Chaloupkovou 

 
Ještě v srpnu tohoto roku, tedy v době 
finišování příprav na nový školní rok, vznikl 
tento rozhovor s ředitelkou nové školy paní 
Vladimírou Chaloupkovou.  
 

Paní ředitelko, vlastně, smí se Vám už tak 
říkat, nebo od kdy přesně se píše počátek 
Vašeho ředitelování v modletické škole? 

Jmenuji se Vladimíra Chaloupková, tedy mě 
můžete oslovovat jménem .-). Do funkce mě 
zřizovatel, což je obec Modletice, jmenoval 
od 1. 8. 2022. Jinak přípravě provozu školy se 
věnuji již od března 2022.  

 

Stihla už jste poznat Modletice? Je zde něco, 
s čím jste nepočítala a co Vás překvapilo? 

To jsem bohužel zatím nestihla, tedy kromě 
obecního úřadu, školy a všech možných pří-
jezdových cest. Další informace jsem hledala 
na webu obce. Ale moc se těším, že mě kole-
gyně a děti s obcí seznámí, myslím tím prak-
ticky. Děti určitě budou rády vyprávět o tom, 
kam si chodí hrát, jezdí na kole, chodí na 
zmrzlinu, kde prostě žijí a co se jim v obci líbí.  

 

1. září se u nás otevře nová škola. Pro místní 
občany se jedná o historickou událost, pro-
tože doposud jsme zde měli jen školu ma-
teřskou. Vy osobně, už jste někdy byla u 
zrodu zbrusu nové školy? 

Ano, je to historická událost a věřte, že nejen 
pro občany Modletic, ale i pro nás, učitelé, 
všechny zaměstnance školy a pro mou osobu 
o to více. Je to velká výzva, kterou jsem velmi 
ráda přijala, protože být fyzicky u zrodu nové 
školy není tak časté, běžné. A navíc mám 
možnost realizovat vize, o škole, kterou bych 
si pro nás všechny moc přála. Škola svobod-
ná, smysluplná a otevřená, upřímná a tím 
vším efektivně vzdělávající.  

U zrodu nové školy jsem kdysi dávno byla, ale 
byla to škola soukromá a zaměřená na umě-
lecké vzdělávání. Ovšem tehdy jsem vůbec 
neviděla za oponu, neměla jsem vůbec před-
stavu, co vše to obnáší. Tehdy jsem byla řa-
dová učitelka, která se těšila na děti a na to, 
že když je škola nová, soukromá nebude sva-
zována všemi těmi obvyklými předsudky stát-
ních škol, že budu mít svobodu a budu moci 
smysluplně dělat to, o co mi šlo. Učit děti 
milovat hudbu tak, aby se stala příjemnou  
součástí jejich života. 

 

Jak se Vy osobně na to zmiňované 1. září 
těšíte a jaké máte před tímto datem poci-
ty? 

Mé nadšení je neutuchající, navíc podporo-
vané naší paní učitelkou Janou Jakabovičo-
vou a paní vychovatelkou Nikoletou Justo-
vou, které se mnou na přípravě spolupra-
cují a své nadšení vyjadřují širokým úsmě-
vem, vždy, když se vidíme nebo když vchází 

SPECIÁL K NOVÉ ŠKOLE 
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do školy. Samozřejmě věřím, že s týmem 

v mateřské škole naše nadšení též podpoří-

me. Se zaměstnanci původní MŠ již intenziv-

ně komunikujeme, spolupracujeme a tímto 

bych jim všem chtěla moc poděkovat za je-

jich vstřícnost a trpělivost při změnách, které 

se jich též dotýkají, především paní Julii Gu-

tové, která mi i ve svém volnu často zvedá 

telefony a odpovídá na spoustu dotazů. 

Myslím, že velké poděkování si zaslouží hlav-

ně pan starosta a lidé, kteří mohou za to, že 

škola stojí. 

Ještě bych ráda zmínila mé osobní pocity. 

V předchozí otázce jste zmiňoval, že se jedná 

o historickou událost. S nadsázkou a humo-

rem mi chvílemi připadá hysterická, mám 

pocit, že nestihnu zařídit vše, jak bych si 

představovala. Doufám ve velkorysost a po-

chopení u všech, že společně vytvoříme bez-

pečné, příjemné prostředí pro naše děti  

a lidi, kteří se starají 

o jejich rozvoj. I když 

všechno nemůže být 

hned a perfektní 

tak, jak bychom si 

všichni představova-

li. 

 

Jaké jsou Vaše do-

savadní zkušenosti, 

jak s učením, tak  

i s ředitelováním? 

Ve vzdělávání se 

pohybuji již velmi dlouho. Nejprve ve vzdělá-

vání neformálním, kdy jsem jezdila s dětmi 

na tábory jako vedoucí oddílu nebo jako 

zdravotník. Po škole jsem nastoupila 

v soukromé umělecké škole a pak následova-

ly roky na základní škole na pozici třídní uči-

telky na 1. stupni, vychovatelky ve speciální 

škole, učitelky ČJ a HV na stupni druhém. 

Dlouhá léta jsem působila jako učitelka na 

málotřídní škole. Mám zkušenost i z druhé 

strany v tomto odvětví. Působila jsem jako 

metodik zájmového a neformálního vzdělá-

vání, jako manažer v šestiletém projektu 

Strategické řízení a plánování ve školách a v 

územích, kde bylo mým úkolem vytvářet sys-

tém podpory pro vedoucí pracovníky škol a 

zřizovatelé a v posledním působišti jsem se 

věnovala opět ředitelům škol a spolupracova-

la na tvorbě programu v oblasti leadershipu. 

Hlavně díky těm posledním dvěma pracov-

ním zkušenostem jsem získala potřebu a od-

vahu                                                                 >>> 

SPECIÁL K NOVÉ ŠKOLE 
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(pokračování ze str. 9) uvést své zkušenosti 

do praxe. Díky této spolupráci s řediteli škol 

jsem získala náhled do problematiky 

v působení v těchto rolích, a hlavně dobré 

přátele, kteří jsou ochotni konzultovat a po-

radit v nelehkých situacích, ve kterých se 

ředitelé škol často ocitají. Myslím, že prostě 

uzrál čas. Boj s větrnými mlýny v oblasti sys-

témové podpory vedoucích pracovníků škol 

je prostě boj s větrnými mlýny… Díky autono-

mii škol mohu alespoň v malém přinést pozi-

tivní přímo k cíli, k dětem, k žákům, 

k rodičům, k obci. 

 

Co Vás na školství a vzdělávání baví nejvíce? 

Rozmanitost, nepředvídatelnost, tvořivost, 

upřímnost těch malých lidiček, co navštěvují 

školku, očekávání a zvědavost těch větších 

lidiček, co přicházejí do první třídy a dost mě 

baví hledání cest s těmi lidičkami, co jsou 

zmítání hormonálními výkyvy svého dospívá-

ní. Tahle práce mi dává smysl. A když vám 

něco dává smysl, tak vás to baví. 

 

Určitě nežijete jenom školou, samozřejmě 

nechci zacházet do Vašeho soukromí, ale 

přesto mi to nedá nezeptat se: Máte nějaký 

koníček, o který byste se ráda podělila 

s našimi čtenáři? 

Mám „koně“. Hudba mě provází celým živo-

tem a je vždy záchranou. Jsem aktivní hudeb-

ník a asi bych měla prozradit, jak konkrétně. 

Hraji na kytaru, zobcové flétny a zpívám. 

Tenhle zájem se dá ve vzdělávání dobře vyu-

žít a též se na to chystám. Další „kůň“ je les, 

přesněji tramping. Jeho filozofie mi pomáhá 

najít vnitřní rovnováhu v tomhle přetechnizo-

vaném světě a výborně se kloubí s muzikou. 

Ovšem největším „koněm“ jsou mé děti. 

 

Moc Vám děkuji za rozhovor. 

Též Vám moc děkuji a přeji všem zdraví  

a krásné babí léto! Těm, co se „motají“ ko-

lem školy hodně energie a dětem svobodnou 

a smysluplnou školu!                                       -js- 

SPECIÁL K NOVÉ ŠKOLE 
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MŮŽETE SE TĚŠIT 

 VOLBY DO OBECNÍHO  

ZASTUPITELSTVA 
 
V pátek 23. září od 14:00 do 22:00 a v sobo-
tu 24. září od 8:00 do 14:00 se nejen v naší 
obci uskuteční volby do zastupitelstva obce. 
 
Stejně, jako před čtyřmi lety, kdy se konaly 
poslední volby, z nichž vzešlo současné za-
stupitelstvo, tak i letos nemají modletičtí 
občané starší 18 let příliš na výběr, protože 
na sedm míst zastupitelů kandiduje sedm 
osob. Nicméně i tak jsou samozřejmě všichni 
voliči zváni, protože teoreticky nemusí dojít 
ke zvolení vůbec. To v případě, že by v hlaso-
vací schránce nebyl jediný platný hlas. Věří-
me, že tato šance je mizivá. Volební míst-
nost bude opět v budově obecního úřadu.                                                                                      

                                                                         -js- 



SLAVNOSTNÍ OTEVŘENÍ  

NOVÉ ŠKOLY  

Modletický věstník  

č. 4; ročník 20,  

Vychází: Září 2022  

Pod evidenčním číslem  

MK ČR E 14287.  

Vydáván zdarma.  

Vydává: Obec Modletice,  

Modletice 6, 251 01 Modletice. 

Telefon 323 637 187  

Mobil: 725 021 855 

Šéfredaktor: Jiří Szalai   

E-mail: obec@modletice.cz   

Internet: www.modletice.cz 

Autoři článků: 

Jiří Aron (-ja) 

František Němec (-fn-) 

Marta Šimrová (-mš-) 

Jiří Szalai (-js-)  

 


